
                                    SCHRIFTELIJKE VRAGEN 

Onderwerp: Bomen Koningstraat  

Aan de voorzitter van de gemeenteraad      

                      Den Haag, 20 januari 2015 

Geachte voorzitter, 

De Koningstraat, gelegen in de Stationsbuurt, is een straat met eenbaans éénrichtingsverkeer in de 

richting van station Hollands Spoor. Aan beide zijden van de straat staan woningen. Groene 

bomenrijen sieren de randen van deze straat die verder arm is aan groen. Nu blijkt echter dat er een 

vergunning is aangevraagd om langs de Koningstraat 52 bomen te kappen en 11 bomen te 

verplaatsen. Het lijkt erop dat dit nagenoeg alle bomen langs deze straat betreft. Wat GroenLinks 

betreft zetten we ons in om te zorgen voor méér en niet mínder groen in versteende buurten. Zeker 

daar waar het een kwetsbare buurt als de Stationsbuurt betreft kan meer groen bijdragen aan de 

leefbaarheid van de buurt.   

Naar aanleiding hiervan stelt GroenLinks, onder vermelding van artikel 30 van het reglement van 

orde, de volgende vragen: 

1. Is het college bekend met de gepubliceerde omgevingsvergunning voor de kap van 52 bomen 

en het verplaatsen van 11 bomen langs de Koningstraat? Graag een toelichting.  

2. Wie heeft deze omgevingsvergunning aangevraagd en met welke reden? Waarom worden 11 

van deze bomen verplaatst? Graag een toelichting.  

 

3. Welke mogelijkheden zijn er onderzocht om de bomen te behouden? In hoeverre verhoudt 

zich dit tot de in het coalitieakkoord gestelde ambitie om goed te zorgen voor de 

straatbomen in Den Haag? Graag een uitgebreide toelichting.  

 

4. Is het college het met GroenLinks eens dat door deze bomen de leefomgeving van deze 

versteende straat verbetert?  Graag een toelichting.  

 

5. Op welke wijze gaat het college zich inzetten om de bomen langs de Koningstraat te 

behouden? Graag een toelichting. 

 

 

Inge Vianen 


